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PROTOKÓŁ 0012.3.7.2023 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 20 września 2023 roku 

 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.00 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Janusz 
Toborowicz.  
 
 
Porządek obrad 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku  
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXI.154.2017 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 października 2017r. w sprawie zawierania 
porozumień dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego 

 
4. Stan zatrudnienia na dzień 1 września 2023 w jastrzębskich 

szkołach 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 14 czerwca 2023 
7. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 
Ad.3 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Chciałam zapytać czy DH „Kłos”czy w Zdroju będzie remontowany jeżeli chodzi 
o elewację zewnętrzną? 
 
Skarbnik Miasta 
 - DH „Kłos” nie jest własnością miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXI.154.2017 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 października 2017r. w sprawie zawierania 
porozumień dotyczących zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych pomiędzy miastem Jastrzębie-Zdrój a innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Naczelnika 
Wydziału Edukacji – Krystyna Konopka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
Ad. 4 
 
Stan zatrudnienia na dzień 1 września 2023 w jastrzębskich szkołach, 
 
Krystyna Konopka 
 - Szanowni Państwo na zatwierdzonym aneksie nr 1 mamy wzrost zatrudnienia o 
39,2 etaty. Pojawiają się etaty wynikające z orzeczeń o potrzebie kształcenia 
specjalnego. Największy wzrost mamy w szkołach ponadpodstawowych  -  
w szkołach branżowych I stopnia wzrost o 16 etatów, w liceum o 25,31 etatu.  
W szkołach podstawowych mamy spadek o 19 oddziałów.  Globalnie jeżeli 
porównamy oddziały w stosunku do poprzedniego roku to mamy na minus. 
Otworzyliśmy 658 oddziałów w aneksie nr 1 ,w zeszłym roku było 662 oddziały.  
W szkołach podstawowych mamy mniejszą liczbę o 22 oddziały. W szkołach 
ponadpodstawowych mamy więcej o 17 oddziałów w stosunku do poprzedniego 
roku. W tym roku oddziały przedszkolne mamy dopełnione. W stosunku do uczniów 
mamy spadek uczniów w stosunku do roku poprzedniego o 175. W szkołach 
podstawowych w stosunku do poprzedniego roku mamy 516 uczniów mniej.  
W technikach mamy o 70 uczniów więcej. W szkołach branżowych mamy o 113 
uczniów więcej. W liceum ogólnokształcącym mamy 182 uczniów więcej. W mojej 
ocenie okres rekrutacji rozłożył się nam bardzo dobrze. Dyrektorzy otworzyli tyle 
oddziałów na ile pozwalały im warunki lokalowe oraz kadrowe.  
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Iwona Rosińska 
 - Czy mamy wykaz uczniów spoza miasta? 
 
Krystyna Konopka 
 - Taka informacja będzie dopiero będzie w listopadzie.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Chciałam zapytać o PP nr 23 i PP nr 2. Wiemy, że budynki są do remontu. Czy 
wiemy jakie są plany dla tych przedszkoli. Przedszkola miały zostać przeniesione 
do nowego budynku który miał powstać w miejscu ZS nr 9. Czy wiemy coś więcej 
w tej sprawie? 
 
Skarbnik Miasta 
 - ZS nr 9 ma być przeniesiony do budynku przy ul. Kaszubskiej. W tej chwili 
kończy się projektowanie. Mamy złożony wniosek do Polskiego Ładu. Czekamy na 
decyzję. Ma być nowe Przedszkole wybudowane w miejscu ZS nr 9. Kończy się 
również projektowanie. Najpierw musimy przenieść ZS nr 9 na ul. Kaszubską, żeby 
móc przenieść dwa Przedszkola. Budynek po ZS nr 9 będzie wyburzony.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Mieszkańcy pytają również o wewnętrzną drogę za Urzędem Skarbowym. Dojazd 
do bloków. Podobno miła być remont tej drogi. Jest to droga miasta.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Nie odpowiem na to pytanie, nie mam wiedzy w tym temacie. 
 
Ad.5 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
 
Ad.6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 14 czerwca 2023 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji – Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa  
 
 


